



ROCHERS SCULPTÉS DE CANTLEY

VISITE GUIDÉE - Gratuit

Avril 26 2020 | 14h00 (En cas de pluie: 3 mai 2020)

SCULPTED ROCKS OF CANTLEY

GUIDED TOUR - Free

April 26, 2020 | 2:00 pm (rain date: May 3, 2020)

Venez admirer la beauté de ce
paysage unique

Le géologue David Sharpe (Ph. D.) mènera une randonnée à la carrière de Cantley et expliquera l'importance de ses formations rocheuses formées durant la période glaciaire.

Hubert McClelland, membre de *Cantley 1889*, racontera l'histoire de la carrière et de ce coin de pays.

Come enjoy the beauty of this
unique landscape

Geologist Dr. David Sharpe will lead the walk through the quarry explaining the significance of its rock formations and their creation during the Ice Age.

Cantley 1889's Hubert McClelland will tell the history of the site and area.



Dr. Sharpe, Hubert McClelland, 2019



Location

Stationnement sur le chemin Saint Andrew, Cantley, QC

Veillez arriver à l'avance

Parking on chemin Saint Andrew, Cantley, QC

Please arrive early

Pour plus d'information, veuillez consulter notre site web : www.cantley1889.ca

For more details, please consult our website: www.cantley1889.ca

Saviez-vous?

Ces rochers ont été sculptés en partie par des glaciers, mais surtout par l'eau de fonte glaciaire s'échappant à grands remous du dessous de la nappe glaciaire.

Did you know?

The sculpted rocks of Cantley were shaped partly by glaciers, but more so by fast-moving glacial meltwater that rushed from under the melting ice sheet.

La présentation sera donnée en anglais avec quelques passages en français. Les questions dans les deux langues seront les bienvenues.

This tour will be given in English with some French. Questions will be welcome in either language.